
Protokół Nr XIX/2020 

z obrad XIX sesji Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 27.07.2020 r. w sali Urzędu Gminy 

w Kołaczkowie. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska o godz. 15:00 otworzyła 

dziewiętnastą sesję Rady Gminy Kołaczkowo. Powitała radnych i zaproszonych gości – listy 

obecności w załączeniu nr 1 i 2. 

Ad.2. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta Grabowska 

stwierdziła, że na stan 15 radnych, obecnych na sesji jest 13 radnych i Rada jest władna 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecny radny Krystian Konieczny i Piotr 

Górecki.  

Ad.3. 

Wójt Teresa Waszak zgłosiła zmiany do porządku obrad. Poprosiła o wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrzesińskiemu.  

 

Głosowanie w sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała porządek obrad po zmianach, który przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

i realizacji uchwał podjętych  na poprzedniej sesji. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat złożonych odpowiedzi 

na interpelacje.  

9. Wręczenie nagrody im. Wł. St. Reymonta. 

10. Zatwierdzenie Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Gorazdowo. 

11. Zatwierdzenie Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Sokolniki. 

12. Zatwierdzenie Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Kołaczkowo. 



13. Określenie zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Gminę Kołaczkowo 

14. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Wrzesińskiemu. 

15. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2020 r. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Odpowiedzi na zapytania. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

Ad.4  

Do protokołu nie zgłoszono uwag i został przyjęty. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

Ad.5 

Przewodnicząca Danuta Grabowska w okresie międzysesyjnym nie podejmowała działań. 

Ad.6 

Wójt Teresa Waszak przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  w  okresie międzysesyjnym 

oraz informację z realizacji uchwał podjętych na ostatniej sesji. Informacje pisemne 

w załączeniu nr 3 i 4.  

Ad.7 

Przewodnicząca Danuta Grabowska odczytała interpelację złożoną przez radną Bogusławę 

Wietrzyńską-Stramczewską. 

Ad.8 

Do Rady Gminy nie wpłynęły odpowiedzi na interpelacje. 

Ad.9 

Przewodnicząca Danuta Grabowska poinformowała, że podczas ostatniej sesji Rada Gminy 

wyłoniła w drodze uchwały laureata Nagrody im. Władysława Stanisława Reymonta. Nagrodę 

za szczególne osiągnięcia na rzecz Gminy Kołaczkowo otrzymała pani Agnieszka Frąckowiak.  



Wójt Teresa Waszak pogratulowała laureatce, wręczyła statuetkę oraz złożyła serdeczne 

życzenia. Do życzeń dołączyła Przewodnicząca Rady Gminy oraz delegacja sołtysów 

wręczając kwiaty. 

Sołtys Agnieszka Frąckowiak podziękowała za to wyróżnienie. 

Ad.10 

Marta Błaszczyk odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju wsi Gorazdowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIX/140/2020 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Gorazdowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

Ad.11 

Marta Błaszczyk odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju wsi Sokolniki. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIX/141/2020 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Sokolniki. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

Ad.12 

Marta Błaszczyk odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju wsi Kołaczkowo. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 



Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIX/142/2020 w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

Ad.13 

Skarbnik Danuta Olejniczak poinformowała, że Gmina Kołaczkowo planuje podpisać 

przedwstępną umowę ze Sp. z o.o. oświetlenie uliczne i drogowe z siedzibą w Kaliszu 

na objęcie kapitałów w spółce na kwotę 20.000 zł. Środki pochodzące z wkładu pieniężnego 

spółka przeznaczy na realizację zadania pod nazwą budowa oświetlenia w miejscowości 

Szamarzewo.  

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała projekt uchwały w sprawie określenia zasad  wnoszenia 

wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 

handlowego przez Gminę Kołaczkowo. 

Radny Michał Stefański zapytał dlaczego treść uchwały różni się w niektórych punktach 

od przedstawionego podczas wspólnego posiedzenia komisji projektu. 

Skarbnik Danuta Olejniczak odpowiedziała, że radca prawny poprawił przedstawiony projekt 

uchwały i stąd małe zmiany w treści. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIX/143/2020 w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, 

nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego przez Gminę 

Kołaczkowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

Ad.14 

Skarbnik Danuta Olejniczak odczytała treść projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wrzesińskiemu. 



Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska uważa, że do projektu uchwały powinno być 

dołączone porozumienie w formie załącznika. Określone zostałyby szczegółowe warunki 

porozumienia. 

Skarbnik Danuta Olejniczak odpowiedziała, że w uchwałach o pomocy finansowej jest zapis, 

że porozumienie zostanie zawarte, ponieważ warunki porozumienia będą dopiero negocjowane. 

O podpisaniu porozumienia decyduje wójt. 

Radny Jerzy Woś zapytał czy określony będzie termin wykonania ścieżki, ponieważ jeżeli 

zostanie opracowany projekt to nie chciałby, aby stał się nieaktualny.  

Wójt Teresa Waszak powiedziała, że podczas spotkania ze Starostą Wrzesińskim zostało 

uzgodnione, że gmina poniesie koszty opracowania projektu. Budowa ścieżki będzie 

realizowana jeżeli pojawią się środki zewnętrzne. W przypadku, gdy pozyskanie środków 

będzie na mniejszy projekt wówczas realizacja będzie podzielona na etapy. Jeżeli Rada Gminy 

przeznaczy środki to jest duża szansa, że projekt będzie wykonany do końca tego roku, a jego 

realizacja nastąpi w roku przyszłym.  

Radny Jerzy Woś zapytał panią wójt jak ocenia możliwość pozyskania środków zewnętrznych 

na realizację tego zadania.    

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że istnieje możliwość pozyskania środków w ramach dróg 

powiatowych na wykonanie ścieżek pieszo-rowerowych, chodników, infrastrukturę drogową.   

W tym roku nie mamy przygotowanego projektu, aby móc ten program realizować.  

Radny Robert Ptaszyński uważa, że zabiegi o budowę ścieżki pieszo-rowerowej są prowadzone 

od lat. Jeżeli powiat nie chciałby realizować tego zadania, nie wziąłby udziału w opracowaniu 

projektu.  

Wójt Teresa Waszak dodała, że po przekazaniu środków, Starostwo Powiatowe zleci 

opracowanie projektu. Dzięki takim porozumieniom zostało już zrealizowanych kilka 

inwestycji tj. budowa chodnika w Krzywej Górze, droga Grabowo Król. – Zieliniec czy zakup 

karetki. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 13 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIX/144/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrzesińskiemu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9. 

Wyniki głosowania: ZA(13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(13): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Jerzy Woś, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena 

Cieślak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

 

 



Ad.15 

Skarbnik Danuta Olejniczak przedstawiła oraz odczytała projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo na 2020 rok.   

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Rada Gminy Kołaczkowo w obecności 13 radnych, 12 głosami „ZA” podjęła Uchwałę 

Nr XIX/145/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kołaczkowo 

na 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10. 

Wyniki głosowania: ZA(12), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (1), NIEOBECNI (2) 

Głosowanie imienne: 

ZA(12): Danuta Grabowska, Małgorzata Jakubowska, Robert Ptaszyński, Wiesław Urbaniak, 

Wojciech Majchrzak, Adam Kruszyński, Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska, Michał 

Stefański, Jerzy Siemiątkowski, Ewa Zgolińska, Zofia Kominek, Magdalena Cieślak. 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Jerzy Woś. 

NIEOBECNI (2): Krystian Konieczny, Piotr Górecki. 

Ad.16 i 17 

Mariusz Gomulski dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Kołaczkowie poinformował 

o pozyskaniu środków w ramach programu Dom Kultury +. Środki te zostaną przeznaczone 

na realizację pomysłów zgłoszonych przez mieszkańców. Zachęcił do składania wniosków, 

które będą przyjmowane do dnia 31 lipca 2020 r. Przedstawił pana Andrzeja Trzeciaka, który 

podsumował realizację tego programu.  

Pan Andrzej Trzeciak poinformował, że Dom kultury + to program, w którym mogą wziąć 

udział wszyscy mieszkańcy, którzy zgłoszą swój pomysł do udziału konkursie. Na realizację 

pomysłów jest przewidziana kwota 30.000 zł. W ostatnim czasie odbyły się dwa spotkania, 

w których udział wzięło 10 osób. Wypełnienie wniosku jest proste, osoby nieletnie muszą 

wskazać we wniosku osobę dorosłą.  

Sołtys Sylwia Strzelczyk zgłosiła wniosek o zabezpieczenie środków w budżecie Gminy 

Kołaczkowo na 2021 rok na budowę ul. Pocztowej i Szkolnej w Sokolnikach. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że na realizację budowy drogi ul. Pocztowa i Szkolna 

gmina występowała już trzykrotnie, jednak nie udało się pozyskać środków finansowych. 

W sierpniu zamierzamy wystąpić z projektem o dofinasowanie tej drogi oraz drogi 

ul. Ogrodowa i do Cmentarza w Kołaczkowie do Programu Budowy Dróg Lokalnych. 

Ma nadzieję, że radni zaakceptują realizację tej drogi w budżecie na 2021 r.  

Radny Michał Stefański powiedział, że informacje zamieszczane w prasie czy w internecie 

o imprezach organizowanych przez GOK nie docierają do wszystkich mieszkańców. Uważa, 

że bardzo wąska grupa osób korzysta z oferty ośrodka kultury. 

Mariusz Gomulski dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Kołaczkowie odpowiedział, 

że wszystkie informacje zostają przekazywane przez media i internet. Dodatkowo 

są umieszczane na stronie GOK, gdzie również można się zapisać do newslettera, aby 



otrzymywać powiadomienia o nowościach. Ze względów finansowych zrezygnował 

z rozwożenia plakatów do sołectw.  

Radny Jerzy Woś zapytał czy gmina zamierza zatrudnić firmę zapewniającą dowóz dzieci 

do szkół. 

Wójt Teresa Waszak odpowiedziała, że od pewnego czasu była rozpatrywana możliwość 

zatrudnienia transportu dowozu dzieci do szkół. Został ogłoszony przetarg, rozstrzygnięcie 

nastąpi na początku sierpnia. Jeżeli okaże się, że oferta będzie korzystna, to dwa gimbusy 

zostaną sprzedane, natomiast bus pozostanie do dyspozycji gminy.  

Ad.18 

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodnicząca Rady Gminy Kołaczkowo Danuta 

Grabowska o godz. 16.30 zamknęła XIX Sesję Rady Gminy Kołaczkowo. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Rady 

Monika Nowak          Danuta Grabowska 

 

 


